

## 9001



## 质量管理体系认证证书

证书编号: Q86320561012

兹证明

湃德电缆 (昆山) 有限公司

统一社会信用代码:91320583MA1XPH0D88

地址: 昆山开发区创业路672号吉田国际广场21号楼1114室

该组织管理体系符合

GB/T19001-2016/ISO9001:2015

认证覆盖范围

许可项目: 货物进出口; 技术进出口(依法须经批准的项目, 经相关部门 批准后方可开展经营活动,具体经营项目以审批结果为准)一般项目:电 线、电缆经营;技术服务、技术开发、技术咨询、技术交流、技术转让、 技术推广; 机械设备销售; 机械零件、零部件销售; 建筑装饰材料销售; 文具用品零售; 办公用品销售; 灯具销售; 环境保护专用设备销售; 电子 产品销售;工业机器人销售;环保咨询服务;电力电子元器件销售;模具 销售(除依法须经批准的项目外,凭营业执照依法自主开展经营活动)

发证日期: 2022年03月10日

证书有效期: 2025年03月09日

- 1.在证书持有者的管理体系持续符合标准的条件下,认证有效期为三年。
- 2.UKAS国际认证信息公示查询平台官方网站: www.ukas.vip
- 3.本证书的有效性可扫描下方二维码查询,经本机构定期的监督审核通过确认保持。











华夏准测国际认证有限公司



006

## CERTIFICATE

## QUALITY MANAGEMENT SYSTEM

Certificate No. Q86320561012

This is to certify that

Paide cable (Kunshan) Co., Ltd

Unified social credit code:91320583MA1XPH0D88 Address:Room 1114, Building 21, Jitian International Plaza, No.672 chuangye Road, Kunshan Development Zone

The organization's management system complies with GB/T19001-2016/ISO9001:2015

Certification coverage

Permitted items: import and export of goods; Technology import and export (for projects subject to approval according to law, business activities can only be carried out with the approval of relevant departments, and the specific business items shall be subject to the approval result) General projects: electric wire and cable business; Technical services, technology development, technology consultation, technology exchange, technology trr sfer and technology popularization; Machinery and equipment sales; Machinery parts, spare parts sales; Constructs decoration materials sales; Stationery retail; Office supplies sales; Lighting sales; Sales of special equipment or environmental protection; Sales of electronic products; Industrial robot sales; Environmental protection consulting service; Sales of power electronic components; Mold sales (independently carry out business activities according to law with business license, except for projects subject to approval according to law)

Date of issue: 10.03.2022

Certificate validity:09.03.2025

- 1. Under the condition that the management system of the certificate holder continues to meet the standards, the validity period of the certification is three years.
- 2. Official website of UKAS international certification information publicity and inquiry
- 3. The validity of this certificate can be inquired by scanning the QR code below and maintained by regular supervision and audit of this institution.













HUAXIA ZHUNCE INTERNATIONAL CERTIFICATION CO., LTD